
Geachte voorzitter en beste aanwezigen, 
 
Mijn naam is Christien Spijkerboer en samen met mijn man Paul Leunissen hebben wij in 2004 in de 
Polfermolen  onze fysiotherapiepraktijk “Fysio Polfermolen” gestart. Op dit moment werken wij met 
5 personen in de praktijk. Mieke, Linda, Debby, Paul en ik. 
 
De Polfermolen is een plek die zich bij uitstek leent om een hoge kwaliteit van dienstverlening te 
leveren. 
De behandelruimte, de fitness, het zwembad met zijn goede watertemperatuur, instelbare bodem en 
inlooptrap, de sporthal, de vergaderzalen en de buiten omgeving bieden ons de mogelijkheid om aan 
de vraag van onze cliënten professionele invulling te geven. 
Met al deze faciliteiten binnen ons handbereik kunnen wij aan veel verschillende doelgroepen zorg 
op maat leveren. Zorg op maat zoals ook het beleid van de jeugdwet en WMO is en een totaalpakket 
voor revalidatie patiënten. 
 Veel burgers worden geconfronteerd met beperkingen, waardoor het zeer wenselijk is dat hij/ zij in 
de nabije omgeving aan zijn/ haar gezondheid kan blijven werken. In een interview gaf Wethouder 
Meijers aan dat de burger juist mobieler wordt, maar ik vraag mij af of dit voor oudere mensen dan 
wel mensen met een beperking ook zo is! 
 
Graag wil ik u inzicht geven in welke doelgroepen/ burgers via onze praktijk in de Polfermolen 
komen, zodat u weet heeft van welke doelgroepen afhankelijk zijn van het voortbestaan van de 
Polfermolen: 
 
Wekelijks komen de volgende groepen naar de Polfermolen om te werken aan hun gezondheid, 
welbevinden en sociale contacten. 
 
2 zwemgroepen van Radar dinsdag en donderdag     25 mensen 
4 hydrotherapie groepen met maandag dinsdag donderdag en vrijdag  50 mensen 
Reumatische aandoeningen 
Gymgroep   donderdag     15 mensen 
Oncologische revalidatie woensdag en  vrijdag    6 mensen  
Parkinson patiënten   wisselende dagen in groepsverband   8 mensen 
    of individueel 
Als we dit optellen dan komen er ruim 100 mensen wekelijks naar de Polfermolen om gebruik te 
maken van de faciliteiten via onze praktijk en dan niet te vergeten de mensen die wij in de fitness 
nog begeleiden. 
 
Wanneer de Polfermolen in 2022 is afgebouwd, wat het voorstel van B&W is, dan staat een hele 
groep burgers ,die zorg op maat nodig heeft, in de kou en dus letterlijk op straat. Om deze mensen 
naar zwembaden in de hotels van Valkenburg te sturen is geen optie. Dit hebben wij meerdere malen 
zelf mogen ondervinden toen wij op zoek waren naar een alternatief toen het zwembad van de 
Polfermolen voor groot onderhoud gesloten was. Hotels zitten niet te wachten op  de doelgroep die 
zorg op maat nodig heeft. Hun zwembad is alleen toegankelijk voor de hotelgast, de bezoeker/toerist 
van Valkenburg. 
 
Wij, de fysiotherapeuten van Fysio Polfermolen, krijgen het gevoel dat gemeente Valkenburg er 
alleen voor de bezoeker/toerist is en niet voor de burgers van hun eigen mooie stad. Valkenburg is: 
Evenementenstad 
Fietsstad 
Toeristische attractie 
 
Zoals burgemeester Eurlings in zijn afscheidstoespraak vertelde: 



 
Valkenburg ontpopt zich als groeibriljant. 
Er ligt immers nog meer in het verschiet. Goed ook, want stilstand is achteruitgang. Valkenburg is 
voor velen het einde, maar het einde komt nooit in zicht. Ieder einde is een nieuw begin. 
Denk aan de plannen rondom bierbrouwerij De Leeuw, het World Cycle Center op de Cauberg etc. 
Toeristisch Valkenburg staat weer op de kaart.  
 
Niet voor niets is Valkenburg aan de Geul uitgeroepen tot dé evenementenstad van Nederland 
onder de 80.000 inwoners. Valkenburg profileert zich als de Wereld Wielerstad, Europa's Kerststad 
nummer 1, als Red Bull City, als Vestingstad en in toenemende mate als sport en cultuurstad.  
 
 Wat heeft de burger van Valkenburg nodig om een gezond en kwalitatief goed leven te hebben en te 
behouden in zijn/haar stad? 
Geen evenementenstad of een stad die zich voornamelijk richt op het toerisme. Nee, een stad die op 
de eerste plaats oog heeft voor zijn burgers en hun welbevinden. 
 
Wethouder Meijers geeft aan dat het complex een maatje te groot is om rendabel te krijgen: Het 
complex is in een tijd neergezet dat nog gedacht werd dat de bomen tot in de hemel groeiden liet hij 
weten in een interview. 
 
Onze mening is heel anders. 
Gedurende de 12 jaar dat wij binnen de Polfermolen werken, hebben wij helaas moeten ervaren dat 
onvoldoende de synergie werd gezocht en dat de onderlinge communicatie verre van optimaal was.  
Het is dan ook begrijpelijk dat, hoewel er zoveel potentieel binnen de Polfermolen aanwezig is, dit 
niet geleid heeft tot een optimaal functioneren van de Polfermolen als centrumfunctie.  
Dat dit directe financiële gevolgen heeft moge duidelijk zijn. 
Met elkaar communiceren, krachten bundelen, samen doelen nastreven en passie hebben voor 
datgene waar je verantwoordelijk voor bent, zijn de voorwaarden om invulling te geven aan een 
verantwoorde ( dus ook op vlak van de exploitatie) centrum functie van de Polfermolen. 
Het plan is om de Polfermolen plat te gooien en een nieuwe uitvlucht is al gemaakt: 
Bierbrouwerij De Leeuw maar dan wel zonder zwembadfaciliteiten. 
 Ik denk dat dit een maatje te groot wordt voor de burger van Valkenburg maar niet voor de 
evenementenstad Valkenburg…….Valkenburg zal eveneens weer scoren met dit complex voor de 
bezoekers en toeristen. 
 
Laten we samen  naar synergie zoeken in een sfeer van open en oprechte communicatie om de 
Polfermolen tot een “burger” centrum te maken, waar het goed vertoeven is voor alle gebruikers, en 
personeel . Wij zijn ervan overtuigd dat op deze manier een verantwoorde exploitatie haalbaar is. 
 
Dank u voor uw aandacht 


